
Vaše zkušenosti s návštěvou u paní Martiny 

od roku 2009 do roku 2023

 ---------------------------------------------------------- 

Dobrý den, z celého srdce bych chtěla poděkovat paní Martině a celému 
kolektivu. Všichni jsou velmi milí,vstřícní,obětaví. Vždy hned zareagovali 
na moji prosbu a pomoc i ve večerních hodinách. Přestože všichni mají 
svůj osobní život, jsou stále na telefonu i emailech pro klienty. 

Pomoc od paní Martiny jsem dostala já i můj přítel. Já, kdykoliv jsem 
řešila nějaký zdravotní i psychické problémy.  A přítel je ukázkový vzor. 
Ve velmi mladém věku dostal velice vážný a rozsáhlý infarkt s 
bezvědomím a nějakou dobu byl v umělém spánku. Poškozen 
mozek,prognozy lékařů děsivé. Díky paní Martine,která nás pychicky 
držela nad vodou a jemu intenzivně posílala energii je přítel mezi námi a 
v neuvěřitelném výborném zdravotním stavu. A vše jsme zvládli. 
Přítel býval,jak se říká nevěřícný Tomáš, od doby kdy zjistil,že nějaké 
léky mu na jeho zdravotní stav nepomůžou a pomáhá mu energie od 
paní Martiny má na vše jiný názor a hlavně sami vidíme jak jde vše k 
lepšímu. 
Tímto bych chtěla paní Martine a jejímu kolektivu ještě jednou poděkovat
a říct,že si všeho vážíme. Tuto schopnost bohužel moc nikdo nemá,jako 
paní Martina. 
S pozdravem Lucka 

 ---------------------------------------------------------- 

Ráda bych se s Vámi podělila o své zkušenosti s paní Martinou Astragal,
u které jsem byla poprvé na Výkladu karet v roce 2013.
I když je to již téměř jedenáct let, stále si vybavuji nadšení, které jsem 
měla při prvním setkání. V té době mně bylo dvacet a neřešila jsem nic 
jiného než školu a kluky. 😁
Naprosto se ve všem trefila, věci, o kterých jsem nemluvila, ,, viděla,,. 
Bylo neuvěřitelné sledovat, jak pracuje. Dokáže vidět věci, které by se 
mohly stát, které by mně mohly dokonce i ohrozit,, pokud bych 
nezměnila svůj postoj, myšlenky či jednání. 



Nejednou mi, doslova, zachránila Život. 
Když se ptám na mé zdraví, dokázala mně i jinou formou, 
zdiagnostikovat daný zdrav. problém, který mně nakonec vždy potvrdily i 
lékaři. 
Nechala jsem si i udělat diagnostiku mého současného vztahu, kde mi 
dokazala vyčíst, jak je na tom náš vztah nyní, jaký by byl v budoucnu, 
pokud se něco nezmění. Ve vztahu jsem se trápila, a proto jsem 
potřebovala pomoci, poradit, co mohu udělat, aby se náš vztah zlepšil. A 
stalo se tak. 🌞
Byla jsem z našeho prvního setkání tak nadšená, a vlastně to trvá 
dodnes.  Je to pro mě vždy velký zážitek!😁  
Paní Martiny si velmi vážím, má neskutečný Dar. Jsem za ni nesmírně 
vesmírně vděčná 💚

 ---------------------------------------------------------- 

Přeji překrásný den všem, kteří se rozhodli posunout se se svým životem
směrem, kterým chtějí. Stejně jako já. Je mi opravdovou ctí znát 
takového úžasného člověka plného energie, nadšení a moudrosti jako je 
paní Martinka. Rozhodně doporučuji, v oblastech hledání řešení, léčení 
nemocí i vlastního sebe rozvoje. Všemi oblastmi jsem si prošla a 
rozvíjela se s pomocí paní Martinky. Moc za ni děkuji. Magdaléna, 16let 

 ---------------------------------------------------------- 

Zdravím všechny, kteří zavítají na stránky Astragalu a hledají pomoc od 
paní Martiny....Mam tu možnost a prislo svolení z( nebicka .Vždy se mi 
dostalo takové úžasné podpory  a pomocí v oblastech které potřebovaly 
polecit či  probrat.Dekuji za spousty (malých )zázraků...na mé cestě❤️❤️

.Dana❤️   

 ---------------------------------------------------------- 

Vždy jsem byla plně informovaná o stavu léčení a na co se paní Martina 
zaměřila. Dcera byla vážně nemocná a díky paní Martiny ji máme doma 
živou a v rámci možností zdravou. Za čež moc děkuji a budu Vám 
vděčná do konce života za pomoc.  Monika

 ---------------------------------------------------------- 



U paní Astragal jsem klientkou několik let, a podstoupila jsem již vícero 
konzultací, vždy jsem byla nadmíru spokojena. Velice profesionální 
služby, milý a laskavý přístup. Ať už v rámci léčitelství, výkladu karet 
nebo pomoci při akutních psychicky náročných situací. L.K.

 ---------------------------------------------------------- 

V léčení od p.Martiny provázím své dítě, vše probíhá s krásným 
přístupem a empatií. Zprávy z každého léčení jsou nám rychle posílány. 
Vše probíhá krásně a jsme spokojeni i si vážíme této pomoci. Současně 
nepřestáváme pracovat sami na sobě. Z.

 ---------------------------------------------------------- 

Velmi dlouho jsem hledala ve svém okolí pomoc při vleklých, energeticky
náročných a psychicky vyčerpávajících zdravotních potížích, až jsem se 
na doporučení kamarádky dostala k paní Martině, která v mém srdci 
zažehla jiskřičku naděje v uzdravení a víru v samu sebe. Její přístup je 
plný porozumění, laskavosti a empatie s respektem k člověku, zároveň je
však veden profesionálně a zcela odlišně od trendů dnešní uspěchané 
doby. Děkuji za Vaše otevřené srdce, cenné rady i dary, kterých se mi 
dostává, s láskou J.V. 

---------------------------------------------------------- 

Paní Martinka je vysoce profesionální špička v oblasti psychologie, 
léčitelství a v neposlední řadě taky úžasná lidská bytost. Je velmi 
odborná, neuvěřitelně univerzální a diskrétní. Za téměř desetileté 
působení jsme spolu vyřešili spoustu závažných psychologických, 
zdravotních a osobních problémů, které bych jinak musel řešit medikací 
bez záruky výsledků a kdo ví, kde bych teď byl. Je to proto, že západní 
medicína mnohdy řeší až následky, nikoliv příčiny zdravotních problémů 
a nevidí ostatní důležité skutečnosti, jako je aurické pole, karma, minulé 
životy, entity apod. Disponuje též úžasnou diagnostikou a neustále na 
sobě dynamicky pracuje. Je neodiskutovatelné, že dar shora, kterým 
paní Martinka disponuje, umí odborně, cíleně a efektivně využít. Na 
současném poli nemá tato jedinečná osobnost jednoznačně konkurenci 
a ještě o ní uslyšíme. Na našem světě se s takovou schopností a 
komplexností moc lidí nepohybuje, zda-li vůbec. Jen setkání s tímto 
neuvěřitelným člověkem je obrovský zážitek a člověka vysoce 



obohacuje. Děkuji, že jste Martinko, už mnohokrát jste mně a mé rodině 
v životě dost zásadně pomohla a moc si toho velmi vážíme a 
pamatujeme si to ... zdraví Rosťa s rodinou

 ---------------------------------------------------------- 

Kazdy sa v zivote ocitne aspon raz v situacii,kedy citi,ze nieco nie je v 
poriadku a potrebuje to nejake riesenie. Nie vsak na vsetko existuje 
rozumove riesenie. Niekedy je potrebne vidiet hlbsie,kde bezne ludske 
oko nevidi. Do hlbky duse. Tam sa podarilo mne aj mojim detom nazriet 
vdaka pano Martine. Je to Bozia bytost,Bozi anjel,ktory je na pomoci 
tym,ktori si nevedia uz poradit sami. Pani Martina mi ukazala podstatu 
zivota. Vdaka jej aile vedomia a Boziemu vedeniu sa jej podarilo objasnit
mi minule zivoty,kvoli ktorym robim dookola tie iste chyby. Pomohla mi 
pochopit spravanie moje,mojich deti na zaklade nasich spolocnych 
minulych zivotov. Je uzasne ,ked sa vam zacnu veci spajat a vy zacinate
chapat,preco sa vam deju tie iste situacie. A co je este uzasnejsie je sila 
pani Martiny,pomoct vasej energii zmenit svoj doterajsi spôsob zivota a 
myslenie. Dakujem panu Bohu,ze som mohla spoznat v pani Martine 
zemskeho Bozieho anjela...Maja,Slovensko

 ---------------------------------------------------------- 


